

海运
By Sea



中国认可
国际互认
检验
INSPECTION
CNAS IB1349

No.: LTIGZ20251216A003

运输危险性鉴别报告书

Hazard Classification and Identification Report for Transport of Goods

可按不受限制货物办理运输

Not Restricted to IMO/IMDG

物品名称: 香氛精油

Name of Goods: Fragrance Essential Oil

委托单位: 思纽斯科技(广东)有限公司

Applicant: CNUS TECH (GUANGDONG) CO., LTD

生效日期: 2026-01-01

Effective Date:



广州立标检测技术有限公司

Guangzhou LTI Testing Technology Co., Ltd



LTIGZ20251216A003

1. 本公司依据委托人（托运人或其代理人）提供的物品及其运输信息，出具此报告书。
Our company issues this report based on the information of goods and the information of its shipping provided by the applicant (shipper or his agent).
2. 依据鉴别的需要，本公司要求委托人提供真实、完整的货物样品及资料。
According to the demand of identification and classification, LTI China requires the applicant to provide true and exact sample and data of the cargo.
3. 委托人保证申报的物品和 / 或提供的样品与交运的货物是同一种物质。
The applicant guarantees that the declared goods and/or the sample who provides should be identical with the contents of cargo that is to be transported.
4. 本公司仅对样品的鉴别结果负责。
LTI China is only responsible for the identification and classification of the sample provided by the applicant.
5. 本报告书经编制人、审核人和批准人签字并加盖本公司印章后生效。
This report will be effective only after it is signed by the editor, checker and approver, and stamped by LTI China.
6. 未经本公司书面批准，不得复制本报告书。
The duplicating of this report is prohibited without the written approval of LTI China.
7. 私自转让、复制、盗用、冒用、涂改、或以任何媒体形式篡改的报告书无效。
The report is invalid when anything of the following happens-illegal transfer, reproduce, embezzlement, imposture, modification or tampering in any media form.
8. 报告书仅在本年度内有效。
This report is only valid in the year of issue.
9. 报告书的真伪查询可扫描报告上的二维码或登录本公司网站 www.lti-lab.com 查询。
The authenticity of the report can be checked by scanning the QR code on the report or by logging into our company website www.lti-lab.com.

地址：广东省广州市番禺区南村镇金瓯大道北 11 号 6 层 601、7 层 701

Address: Room 601, 6/F., Room 701, 7/F., No. 11, Jin'ou Avenue North, Nancun Town, Panyu District, Guangzhou, Guangdong, China

网址/Website: www.lti-lab.com

邮箱/E-mail: info@lti-lab.com

—		基础信息 (Basic Information)
鉴别目的 Identify purpose		是否属于运输危险品 Dangerous Goods or not restricted
鉴别依据 Identification Criteria		国际海事组织《国际海运危险货物规则》(42-24) IMO IMDG Code(42-24)
物品名称 Name of Goods	中文 Chinese	香氛精油
	英文 English	Fragrance Essential Oil
生产厂家 Manufacturer		思纽斯科技（广东）有限公司 CNUS TECH (GUANGDONG) CO., LTD
物品信息 Nature of the goods		该样品为淡黄色液体，有香味。闪点：>60℃ The sample is light yellow liquid,aromatic odor.Flash point:>60℃.

二		鉴别结果 (Identification Results)		
鉴别结论 Conclusions		根据 IMDG 相关规定，该样品不受本规则限制。 According to IMDG regulations , this sample is not subject to this regulations.		
运输建议 Suggestion For Transport Condition	UN/ID 编号 UN/ID No.	运输专用名称 Proper Shipping Name	类或项 Class or Div (次要危险性) (Subsidiary Risk)	包装等级 Packing Group
	N/A	N/A	N/A	N/A
	注意事项 Remarks	/		
编制 Edited by: 杨丽		审核 Checked by: 龙沐	批准 Approved by: 唐忠立	报告单位 (盖章) Stamp Guangzhou LTI Testing Technology Co., Ltd

检验日期: 2025-12-18
Inspection Date

签发日期: 2025-12-19
Issue Date

结束